
Uprzejmie informujemy, iŻ w dniu 26 września 20t2r. odbyło się posiedzenie Rady

Nadzorczej Gdynskiej Spółdzielni Mieszkaniowej.

Na plenarnym posiedzeniu, Rada Nadzorcza zajmowała się następującymi sprawami:

A) ZaruĄd Gdynskiej Spółdzielni Mieszkaniowej przedstawił informację o bieĄcej

działalności Spółdzielni.

B) Rada Nadzorcza podjęła dwie uchwały w sprawie wygaśnięć lokatorskich praw do

lokalu z powodu zalegania z opłatami za użytkowanie lokalu mieszkalnego. Rada podjęła

uchwałę o wykreśleniu z członkowstwa, z powodu utraty społdzielczego własnościowego

prawa do lokalu mieszkalnego w wyniku darowizny przedmiotowego lokalu. Kolejna

uchwała o wykreśleniu z członkowstwa została podjęta z powodu nie wpłacenia wymaganych

opłat członkowskich.

C) Rada Nadzorcza przyjęła sprawozdanie z działalności GsM za I półtocze 20I2r.

Kolejnym punktem posiedzenia było podjęcie uchwały w sprawie korekty planu gospodarczo

- finansowego za20l2r.

D) Rada podjęła uchwały dotyczące Spraw terenowo i p'u*''y"h. w jednej z uchwał

Rada Nadzorcza upoważnia Zarząd Spółdzielni do nabycia od Gminy Miasta Gdyni prawa

własności działki gruntu, której Społdzielnia jest współuzytkownikiem wieczystym. Ponadto

Rada podjęła sześó uchwał o zatwierdząńu cen zbycia działek wskazanych w uchwałach

podjętych na poszczególnych częściach Walnego Zgromadzenia obradujących w dniach

3l mają 4, 11 i 14czerwca}D1.Zr.

E) Na posiedzeniu Rady Nadzorczej omówiono korespondencję, która wpłynęła do Rady

w okresie od ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej oraz omówiono przebieg dyżuru Rady

Nadzorczej, który się odbył w dniu 03.09.20l2t.

F) Następnie Rada Nadzorcza podjęła uchwałę o przedłużeniu umowy najmu na lokal

uzytkowy otaz uchwałę w sprawie obniżenia stawki eksploatacji podstawowej 7A

l m2 powierzchni użytkowej dla wynajmowanego lokalu. ostatnim punktem posiedzenia

Rady Nadzorczej było omówienie spraw organizacyjnychlu.
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